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 Asianro 202/10.03.01.01/2022 

§ 23 

Valtuutettu Emma Lindqvistin ym. valtuutettujen aloite vuosittain hankittavan jou-

lukuusen korvaamisesta pysyvällä joulukuusella 

 

 

Valtuutettu Emma Lindqvist jätti seuraavan aloitteen: 

 

”Raision kaupunki etsii vuosittain uuden kaupungin joulukuusen pystytettä-

väksi museokeskus Harkon eteen. Joulukuusta etsitään ensisijaisesti Raisios-

ta – toisinaan kuusi löytyy helposti ja toisinaan sitä joudutaan etsimään pitkän 

kaavan mukaan. Viime jouluna kaupunki joutui turvautumaan kuusen sijaan 

siperianpihtaan. 

 

Kaupungin joulukuusi ja sen valojen sytyttäminen ovat tärkeitä perinteitä, jot-

ka ilahduttavat joka joulu kaupunkilaisia ja Raisiossa vierailijoita. Vuosittain 

uuden kuusen etsiminen kaipaisi kuitenkin ilmastoystävällisempää ja kestä-

vämpää tapaa korvaajakseen. 

 

Esitän, että Raisio siirtyy pysyvän kaupungin joulukuusen käyttämiseen. Py-

syvän kuusen kasvattamista tai tontille siirtämistä tulee selvittää viimeistään 

samalla, kun kaupungintalon korttelia aletaan kehittämään. 

 

Pysyvä kuusi näyttää kaupunkilaisille tärkeää esimerkkiä kestävämpään ku-

luttamiseen siirtymisestä ja kannustaa päättäjiä ja viranhaltijoita kehittämään 

kaupungintalon korttelia vehreys edellä. Raisio tunnetaan upeista viheralueis-

taan, ja kaupungintalon kortteli ja sen joulukuusi voisivat olla uusi ihastelun 

kohteemme. 

 

Emma Lindqvist ja Vasemmistoliiton valtuustoryhmä 

 

Juha Jormanainen Eveliina Tyyskänen 

Jonni Moislahti Kimmo Kosonen 

Jani Suominen Jari Salonen 

Niko Dahlgren Aleksi Suro 

Niina Äikäs  Hannele Lehto-Laurila 

Janne Laulumaa Mirva Salonen 

Annika Ollila  Ella Mylly 

Saila Rintee  Anneli Kivijärvi” 

 

Päätös  

Aloite merkittiin pöytäkirjaan ja lähetettiin kaupunginhallitukselle valmistelta-

vaksi. 
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